



Verdal 22.01.2024

Styremøte Verdal Orienteringsklubb

Til stede:

Arne Espen Dillan (møteleder)
Karl Arne Melbye
(Lars-Børre Hallem)
Per Grande
Ole Morten Frøseth
Margrete Skjerve
Nina Stensland Melbye, referent
Kjell Lundsauet
() = fravær

1. Informasjon fra Inge Hafstad i NM-komiteen

1.1 Sponsoravtale med NTE fordelt over 3 år. Om dette er en god avtale eller ikke er litt avhengig om det blir TV sending med NRK eller ikke. Forslag om at det ikke konkretiseres avtale før vi vet om det blir sending eller ikke, saken tas opp i styret på neste styremøte etter årsmøtet.

1.2 Spørsmål om TV-sending med NRK eller ikke under NM.

Klubben må selv koste eventuell TV-sending under NM. Budsjet for dette kommer på ca 1 million kroner. Det er søkt sponsormidler fra ulike lokale aktører, samt at det er en dialog med Nye Stier om bistand. Hovedkomiteen ønsker at spørsmålet om TV-sending eller ikke tas opp som en årsmøtesak. Hovedkomiteen kommer med en innstilling til styret i saken før årsmøtet.

1.3 Arrangørmøte om NM forrige uke. Har god kontroll.

2. Informasjon fra leder:

2.1 Balhaldmarka

Grunneier er misfornøyd med at vi har ferdsel i hans utmark. Det har vært flere episoder gjennom årene. Ferdsel i utmark er lovlig, og grunneier har ikke krav til å nekte oss dette. Styret velger likevel å styre unna dette kartet i terminlista, for å unngå at løpere og andre skal oppleve ubehagelige situasjoner. Viktig at de andre klubbene vi har kartutveksling med også får beskjed om dette. Per ordner det.

2.2 Digitalisering

Hvordan skal vi lagre dokumenter fremover? I dag har VOK en minnepenn som overleveres ved lederbytte. Forslag om å benytte Idrettens Office 365, pris standardpakke kr 2500 kr per år, 6250 per år for utvidet pakke. Styret er enige om å gå for dette.

2.3 Godtgjørelse til karttegnere av skolekart. Det tildeles 8000 kr for dette arbeidet, og det søkes om midler til dette.

2.4 Det er laget en oversikt over hva du får som medlem i VOK. Samtidig har vi ingen «krav» til hva medlemmer skal bidra med av dugnader etc. Forslag om at det tas opp som sak i styret om vi skal ha retningslinjer for dette.

2.5 Ekstraordinært kretsting 31.01.24. Delegater valgt til ordinært ting stiller på ekstraordinært ting. Arne Espen snakker med de to andre delegatene (og evt vara) og sørger for påmelding.

2.6. Spørsmål om kredittkort for klubben ved reiser

Kasserer forsøker å bestille kort.

3. Regnskap

Regnskap for 2023 er oversend revisor. Forslag til budsjett 2024 diskuteres.

3.1 Medlemskontigent

Forslag om å øke medlemskontigenten med ca 20%. 600 kr for familie, 200 kr for barn og 300 kr for voksne. Forslag legges frem for årsmøtet.

4. Årsmøte mandag 26.februar, på ACT

5. Runde fra komiteene:

Skihyttekomiteen ved Kjell Lundsauet:

Skihytta er stengt pga manglende snø. Vurderer å åpne hvis det blir barmark.

Sportslig utvalg ved Ole Morten Frøseth:

Materialager er flyttet til Prestgården på Stiklestad. Elin Sikkeland tar over som materialforvalter.

Tur-o komiteen ved Lars Børre Hallem (ikke til stede):

Mediakomiteen ved Margrete Skjerve

- Spørsmål om det fortsatt er aktuelt å lage Meldeposten? Eller er dette litt utdatert med tanke på alle digitale innlegg? Forslag om at årets Meldepost blir den siste, som en jubileumsutgave for 75 år. Og at sosiale medier brukes enda mer aktivt. Saken diskuteres videre.

Kartkomiteen ved Per Grande:

Ingen saker

Økonomi ved Karl Arne Melbye:

Ingen saker